
PROTOKÓŁ nr VIII/2024 

Z VIII SESJI RADY MIEJSKIEJ SIERPCA 

z dnia 27 listopada 2024 roku. 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Obrady VIII sesji Rady Miejskiej Sierpca IX kadencji otworzył o godz. 11:00 

Przewodniczący Rady Miejskiej Sierpca, p. Dariusz Malanowski, stwierdzając 

jednocześnie quorum uprawniające Radę do podejmowania uchwał – załącznik 

nr 1, a zakończone zostały o godz. 13:40 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków. 

Obecni: 

1. Justyna Babecka 

2. Artur Dariusz Balcerowski 

3. Przemysław Bukowski 

4. Zbigniew Długokęcki 

5. Joanna Frej 

6. Waldemar Frydrychowicz 

7. Barbara Gil 

8. Krzysztof Kacperski 

9. Dariusz Malanowski 

10. Michał Roznoch 

11. Krzysztof Rudowski 

12. Dariusz Sieciński 

13. Wojciech Andrzej Skorłutowski 

14. Krzysztof Skrzyński 

15. Joanna Marta Szewczykowska 

2. Przyjęcie dziennego porządku obrad. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, zapytał, czy są jakieś uwagi do porządku 

obrad. Żadne uwagi nie zostały zgłoszone więc po jego odczytaniu Przewodniczący 

poddał dzienny porządek obrad pod głosowanie. 

 Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie dziennego porządku obrad. 

Rada w Głosowaniu: 12 – „za”, 0- „przeciw”, 0 – wstrzym. się – przyjęła dzienny 

porządek obrad – załącznik nr 2 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Justyna Babecka, Artur Dariusz Balcerowski, Przemysław Bukowski, Zbigniew 



Długokęcki, Joanna Frej, Waldemar Frydrychowicz, Dariusz Malanowski, Michał 

Roznoch, Dariusz Sieciński, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna 

Marta Szewczykowska 

NIEOBECNI (3) 

Barbara Gil, Krzysztof Kacperski, Krzysztof Rudowski 

3. Przyjęcie protokołu z VII sesji RM. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, poinformował, że protokół z VII sesji RM 

znajduje się w Biurze Rady i jeśli do końca sesji nie zostaną zgłoszone do niego uwagi, 

protokół uważa się za przyjęty. 

 4. Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady oraz Przewodniczących Komisji. 

Jako pierwszy głos zabrał Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, odczytując pismo 

skierowane do Rady Miejskiej Sierpca przez słuchaczy Uniwersytetu Trzeciego wieku. 

Następnie zadeklarował, że Radni są do dyspozycji słuchaczy Uniwersytetu i oferują 

swoją współpracę. Jako kolejna głos zabrała Przewodnicząca Komisji Skarg,  

p. J. Szewczykowska, zdając relację z jej posiedzenia w dniu 24 października br. na 

której rozpatrywana była petycja Gminy Bargłów Kościelny. Następnie głos zabrał 

Przewodniczący Komisji Oświaty, p. W. Frydrychowicz, przedstawiając tematykę  

i przebieg posiedzenia w dniu 6 listopada br. Przewodniczący Komisji 

Bezpieczeństwa, p. K. Skrzyński, w imieniu własnym, jak również członków Komisji 

podziękował mieszkańcom Sierpca i Powiatu Sierpeckiego oraz Stowarzyszeniu „Dla 

Przyszłości Sierpca i Powiatu Sierpeckiego” za głosowanie w budżecie obywatelskim 

Mazowsza, efektem którego jest doświetlenie kilku przejść dla pieszych w Sierpcu. 

5. Sprawozdanie Burmistrza o pracy między sesjami. 

Z-ca Burmistrza Miasta, p. P. Nowakowski, przedstawił sprawozdanie za okres  

od 26 października 2024 r. do 22 listopada 2024 r. -  załącznik nr 3 

 6. Uchwała RM ws. zmiany uchwały Nr 38/IV/2024 Rady Miejskiej Sierpca z dnia 19 

czerwca 2024 r. w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Rewitalizacji Gminy Miasta 

Sierpca. 

Omówienia projektu uchwały dokonał przedstawiciel firmy DELTA PARTNER, p. Dawid 

Topol, wykorzystując przy tym wyświetlaną prezentację. Wyjaśnił, iż ponowne 

podejmowanie tej uchwały wynika z uwag, jakie wniósł Urząd Marszałkowski, które 

dotyczyły m.in. usunięcia części cytowanych dokumentów strategicznych 

samorządu Sierpca a z drugiej strony została wpisana uchwała o Gminnym 

Komitecie Rewitalizacji. Kolejna uwaga dotyczyła tego, aby projekty wpisane, jako 

projekty rezerwowe, dodatkowe, wpisać jako projekty podstawowe, które głównie 

dotyczyły projektów miękkich, czyli pracy z tkanką społeczną. Dodał, że korekta GPR 

podejmowana jest w trybie krótkim, bez konieczności konsultacji. Poza tym nie 

zmienia się zakres finansowy, terytorialny, czy też czasowy. Budżet projektu na 

zadania inwestycyjne wynosi prawie 68 mln zł a na zadania miękkie prawie 15 mln zł. 

GPR realizowany jest dlatego, aby móc starać się o kolejne środki zewnętrzne. 

Radna, p. B. Gil, zadała pytanie o załącznik do uchwały. Pan Topol odpowiedział, że 

Gminny Program Rewitalizacji jest załącznikiem do uchwały. 



 Głosowano w sprawie: Uchwała RM ws. zmiany uchwały Nr 38/IV/2024 Rady 

Miejskiej Sierpca z dnia 19 czerwca 2024 r. w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Rewitalizacji Gminy Miasta Sierpca. 

Rada w głosowaniu: 13 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

85/VIII/2024 RM  ws. zmiany uchwały Nr 38/IV/2024 Rady Miejskiej Sierpca z dnia 19 

czerwca 2024 r. w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Rewitalizacji Gminy Miasta 

Sierpca - załącznik nr 4 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Justyna Babecka, Artur Dariusz Balcerowski, Przemysław Bukowski, Zbigniew 

Długokęcki, Joanna Frej, Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Dariusz Malanowski, 

Michał Roznoch, Dariusz Sieciński, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, 

Joanna Marta Szewczykowska 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Kacperski, Krzysztof Rudowski 

7. Uchwała RM ws. zmiany uchwały nr 601/LXXIV/2023 z dnia 25 stycznia 2023 r. w 

sprawie powołania Młodzieżowej Rady Miejskiej Sierpca i nadania jej Statutu. 

Przedstawienia projektu uchwały dokonał Radca Prawny, p. M. Zasadowski, 

wyjaśniając, że zmiana dotyczy statutu i ordynacji wyborczej uwzgledniającej nowy 

okręg obejmujący Leonium oraz I Prywatną Szkołę Podstawową. Kolejną zmianą jest 

to, aby nie łączyć mandatu radnego z funkcją radnego innego samorządu 

terytorialnego, np. Młodzieżowej Rady Powiatu, Młodzieżowego Sejmiku 

Województwa Mazowieckiego. Radna, p. B. Gil, powtórnie podniosła sprawę wieku 

Młodzieżowej Rady Miejskiej Sierpca, której górna granica wynosi 21 lat, co budzi jej 

zastrzeżenia, ponieważ jest to już osoba dorosła. Przewodniczący RM,  

p. D. Malanowski, wyjaśnił, że związane było to z tym, aby nie pomijać uczniów 

techników, którzy kończą szkołę w wieku 20 lat. Radny, p. A. Balcerowski, odniósł 

kwestię wieku do kategorii wiekowych w sporcie, gdzie kategoria młodzieżowiec 

obowiązuje w niektórych dziedzinach sportu  jeszcze w wieku 23 lat. Do kwestii 

wiekowych odniósł się również Radny, p. W. Frydrychowicz, podając przykład 

studentów. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. zmiany uchwały nr 601/LXXIV/2023 z dnia 25 stycznia 2023 r. w 

sprawie powołania Młodzieżowej Rady Miejskiej Sierpca i nadania jej Statutu. 

Rada w głosowaniu: 12 – „za”, 1 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

86/VIII/2024 RM  ws. zmiany uchwały nr 601/LXXIV/2023 z dnia 25 stycznia 2023 r. w 

sprawie powołania Młodzieżowej Rady Miejskiej Sierpca i nadania jej Statutu - 

załącznik nr 5 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 



Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Justyna Babecka, Artur Dariusz Balcerowski, Przemysław Bukowski, Zbigniew 

Długokęcki, Joanna Frej, Waldemar Frydrychowicz, Dariusz Malanowski, Michał 

Roznoch, Dariusz Sieciński, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna 

Marta Szewczykowska 

PRZECIW (1) 

Barbara Gil 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Kacperski, Krzysztof Rudowski 

8. Uchwała RM ws. sprzedaży z bonifikatą w drodze bezprzetargowej na rzecz 

najemcy lokalu mieszkalnego wraz z udziałem we współwłasności gruntu 

przynależnego do sprzedawanego lokalu - ul. Juliusza Słowackiego 25. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. sprzedaży z bonifikatą w drodze bezprzetargowej na rzecz najemcy 

lokalu mieszkalnego wraz z udziałem we współwłasności gruntu przynależnego do 

sprzedawanego lokalu - ul. Juliusza Słowackiego 25. 

Rada w głosowaniu: 12 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

87/VIII/2024 RM  ws. sprzedaży z bonifikatą w drodze bezprzetargowej na rzecz 

najemcy lokalu mieszkalnego wraz z udziałem we współwłasności gruntu 

przynależnego do sprzedawanego lokalu - ul. Juliusza Słowackiego 25  -  

załącznik nr 6 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Artur Dariusz Balcerowski, Przemysław Bukowski, Zbigniew Długokęcki, Joanna Frej, 

Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Dariusz Malanowski, Michał Roznoch, Dariusz 

Sieciński, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta 

Szewczykowska 

BRAK GŁOSU (1) 

Justyna Babecka 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Kacperski, Krzysztof Rudowski 

9. Uchwała RM ws. sprzedaży z bonifikatą w drodze bezprzetargowej na rzecz 

najemcy lokalu mieszkalnego wraz z udziałem we współwłasności gruntu 

przynależnego do sprzedawanego lokalu - ul. Wiosny Ludów 9. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. sprzedaży z bonifikatą w drodze bezprzetargowej na rzecz najemcy 

lokalu mieszkalnego wraz z udziałem we współwłasności gruntu przynależnego do 

sprzedawanego lokalu - ul. Wiosny Ludów 9. 

Rada w głosowaniu: 12 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

88/VIII/2024 RM  ws. sprzedaży z bonifikatą w drodze bezprzetargowej na rzecz 



najemcy lokalu mieszkalnego wraz z udziałem we współwłasności gruntu 

przynależnego do sprzedawanego lokalu - ul. Wiosny Ludów 9 - załącznik nr 7 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Artur Dariusz Balcerowski, Przemysław Bukowski, Zbigniew Długokęcki, Joanna Frej, 

Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Dariusz Malanowski, Michał Roznoch, Dariusz 

Sieciński, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta 

Szewczykowska 

BRAK GŁOSU (1) 

Justyna Babecka 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Kacperski, Krzysztof Rudowski 

10. Uchwała RM ws. sprzedaży z bonifikatą w drodze bezprzetargowej na rzecz 

najemcy lokalu mieszkalnego wraz z udziałem we współwłasności gruntu 

przynależnego do sprzedawanego lokalu - ul. Wyzwolenia 1. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. sprzedaży z bonifikatą w drodze bezprzetargowej na rzecz najemcy 

lokalu mieszkalnego wraz z udziałem we współwłasności gruntu przynależnego do 

sprzedawanego lokalu - ul. Wyzwolenia 1. 

Rada w głosowaniu: 12 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

89/VIII/2024 RM  ws. sprzedaży z bonifikatą w drodze bezprzetargowej na rzecz 

najemcy lokalu mieszkalnego wraz z udziałem we współwłasności gruntu 

przynależnego do sprzedawanego lokalu - ul. Wyzwolenia 1 - załącznik nr 8 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Artur Dariusz Balcerowski, Przemysław Bukowski, Zbigniew Długokęcki, Joanna Frej, 

Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Dariusz Malanowski, Michał Roznoch, Dariusz 

Sieciński, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta 

Szewczykowska 

BRAK GŁOSU (1) 

Justyna Babecka 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Kacperski, Krzysztof Rudowski 

11. Uchwała RM ws. sprzedaży z bonifikatą w drodze bezprzetargowej na rzecz 

najemcy lokalu mieszkalnego wraz z udziałem we współwłasności gruntu 

przynależnego do sprzedawanego lokalu - ul. Wyzwolenia 2. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. sprzedaży z bonifikatą w drodze bezprzetargowej na rzecz najemcy 



lokalu mieszkalnego wraz z udziałem we współwłasności gruntu przynależnego do 

sprzedawanego lokalu - ul. Wyzwolenia 2. 

Rada w głosowaniu: 12 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

90/VIII/2024 RM  ws. sprzedaży z bonifikatą w drodze bezprzetargowej na rzecz 

najemcy lokalu mieszkalnego wraz z udziałem we współwłasności gruntu 

przynależnego do sprzedawanego lokalu - ul. Wyzwolenia 2 - załącznik nr 9 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Artur Dariusz Balcerowski, Przemysław Bukowski, Zbigniew Długokęcki, Joanna Frej, 

Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Dariusz Malanowski, Michał Roznoch, Dariusz 

Sieciński, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta 

Szewczykowska 

BRAK GŁOSU (1) 

Justyna Babecka 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Kacperski, Krzysztof Rudowski 

12. Uchwała RM ws. petycji Rady Gminy Bargłów Kościelny o wystąpienie do Sejmu 

Rzeczypospolitej Polskiej z petycją o podjęcie inicjatywy ustawodawczej w zakresie 

nowelizacji ustawy o ochronie zwierząt i innych ustaw powiązanych tematycznie. 

Scharakteryzowania projektu uchwały dokonała Przewodnicząca Komisji Skarg,  

p. J. Szewczykowska, informując, iż w sprawie petycji Komisja zwróciła się  

o konsultacje do Wydziału Spraw Społecznych i Komunalnych Urzędu Miejskiego  

w Sierpcu. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. petycji Rady Gminy Bargłów Kościelny o wystąpienie do Sejmu 

Rzeczypospolitej Polskiej z petycją o podjęcie inicjatywy ustawodawczej w zakresie 

nowelizacji ustawy o ochronie zwierząt i innych ustaw powiązanych tematycznie. 

Rada w głosowaniu: 12 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

91/VIII/2024 RM  ws. petycji Rady Gminy Bargłów Kościelny o wystąpienie do Sejmu 

Rzeczypospolitej Polskiej z petycją o podjęcie inicjatywy ustawodawczej w zakresie 

nowelizacji ustawy o ochronie zwierząt i innych ustaw powiązanych tematycznie - 

załącznik nr 10 

 Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Justyna Babecka, Artur Dariusz Balcerowski, Przemysław Bukowski, Zbigniew 

Długokęcki, Joanna Frej, Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Dariusz Malanowski, 

Michał Roznoch, Dariusz Sieciński, Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

BRAK GŁOSU (1) 

Wojciech Andrzej Skorłutowski 



NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Kacperski, Krzysztof Rudowski 

13. Uchwała RM ws. wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału zakładowego i 

objęcia udziałów Towarzystwa Budownictwa Społecznego spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością z siedzibą w Sierpcu. 

O przedstawienie uchwały Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, poprosił Skarbnik, 

p. K. Joniak, która została przedłożona na podstawie wniosku TBS, który wpłynął  

w dniu 20 września 2024 r. z prośbą o dokapitalizowanie spółki, w którym pani Prezes 

wskazała nagłe potrzeby występujące na jednym z budynków przy  

ul. Paderewskiego. Zgodnie z wnioskiem kwota ta zostanie przekazana w postaci 

pieniądza do spółki, który zostanie przeznaczony na remont elewacji i klatek 

schodowych w budynku przy ul. Płockiej 57A, o który proszą również mieszkańcy 

tego bloku we wniosku złożonym w dniu 16 października 2024 r. Poinformowała,  

że z obecnego wkładu Gminy Miasta Sierpc w spółce TBS w kwocie 2 157 000 zł 

zwiększa się do kwoty 2 520 000zł, czyli o kwotę 363 000 zł powstaje nowych 726 

udziałów, które przejmie Gmina Miasto Sierpc po akcie notarialnym, który nastąpi  

w postaci dokapitalizowania i zmianie umowy spółki. Radna, p. B. Gil, zapytała, czy 

do remontu innych bloków spółki też Rada będzie dokładać? Skarbnik 

odpowiedziała, ze poszukiwane są też inne źródła finansowania wspomagające 

Gminę Miasto Sierpc w remontach bloków nie tylko znajdujących się w tamtym 

rejonie. Radna dopytała, czy mieszkańcy co miesiąc odkładają na remonty, czy nie 

ma czegoś takiego w czynszu? Skarbnik wyjaśniła, że zasób TBS był tworzony zupełnie 

na innych warunkach, niż obecne zasoby mieszkaniowe, dlatego w TBS nie ma 

funduszu remontowego w czynszu. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału zakładowego i objęcia 

udziałów Towarzystwa Budownictwa Społecznego spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością z siedzibą w Sierpcu. 

Rada w głosowaniu: 11 – „za”, 0 – „przeciw’, 2 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

92/VIII/2024 RM  ws. wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału zakładowego i 

objęcia udziałów Towarzystwa Budownictwa Społecznego spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością z siedzibą w Sierpcu - załącznik nr 11 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Justyna Babecka, Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Joanna Frej, 

Waldemar Frydrychowicz, Dariusz Malanowski, Michał Roznoch, Dariusz Sieciński, 

Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Przemysław Bukowski, Barbara Gil 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Kacperski, Krzysztof Rudowski 

14. Uchwała RM ws. zmiany uchwały Nr 365/XLIX/2013 Rady Miejskiej Sierpca z dnia 

23 października 2013 r. dotyczącej szczegółowych warunków przyznawania i 



odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak 

również trybu ich pobierania. 

Scharakteryzowania uchwały dokonała Naczelnik WSK, p. L. Rymer, na wstępie 

wyjaśniając, że uchwała została przygotowana przez MOPS w Sierpcu, przez który 

realizowane są usługi opiekuńcze we współpracy z miastem polegającej na tym, że 

ze środków przeznaczonych w budżecie na działalność pożytku publicznego  

i wolontariatu wyznaczana jest przez Radę pula środków przewidzianych również na 

usługi opiekuńcze. Dodała, że w przedłożonym projekcie uchwały odpłatność za 

usługi opiekuńcze w roku 2025 dla uczestników tego projektu będzie mniejsza. 

Radna, p. B. Gil, zapytała, ile takich usług potrzeba w Sierpcu? Naczelnik WSK 

odpowiedziała, że jeśli chodzi o rodziny, w których są świadczone usługi opiekuńcze, 

to w bieżącym roku było ich 65 i miesięcznie było to 114 godzin odpłatnych.  

W uzupełnieniu Skarbnik, p. K. Joniak, dodała, że najważniejszą zmianą, która 

spowoduje też zmianę budżetową w następnym roku są wpłaty od mieszkańców 

wpływające do budżetu Gminy Miasta Sierpc poprzez MOPS, to jest w tym roku  

ok. 400 000 zł. Ta zmiana w uchwale, jeśli zostanie przez Radę przegłosowana, 

spowoduje, że środki do budżetu już nie będą w takiej kwocie wpływały, tylko  

w znacznie niższej. Szacowane jest, ze może to być ok. 180 000 zł do 200 000 zł. 

Radna, p. J. Szewczykowska, dopytała, czy poprzez tą zmianę sprawiamy, że te 

usługi stają się dostępne dla większej liczby osób, co będzie sprawiać mniejsze 

wpływy do budżetu, bo więcej osób będzie mogło skorzystać z mniejszej 

odpłatności? Pani Rymer potwierdziła, że odpłatność się zmniejszy i w związku z tym 

będzie mniejszy wpływ do budżetu, natomiast można zakładać, ze skoro odpłatność 

się zmniejsza, to będzie większa liczba chętnych, którzy w jakiś sposób te środki 

uzupełnią. Radna, p. B. Gil, zapytała, czy to są osoby głównie leżące,  

czy i chodzące i leżące? Naczelnik WSK odpowiedziała, że są to osoby z różnymi 

potrzebami, nie są to na pewno usługi skierowane do osób z zaburzeniami 

psychicznymi, ponieważ one mają zupełnie inny program. Natomiast podlega to 

ocenie Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej, w zależności od schorzenia, 

ewentualnie od orzeczenia, czy te usługi opiekuńcze są potrzebne i w jakim 

wymiarze. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. zmiany uchwały Nr 365/XLIX/2013 Rady Miejskiej Sierpca z dnia 23 

października 2013 r. dotyczącej szczegółowych warunków przyznawania i 

odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak 

również trybu ich pobierania. 

Rada w głosowaniu: 12 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

93/VIII/2024 RM  ws. zmiany uchwały Nr 365/XLIX/2013 Rady Miejskiej Sierpca z dnia 

23 października 2013 r. dotyczącej szczegółowych warunków przyznawania i 

odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak 

również trybu ich pobierania  - załącznik nr 12 



Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Justyna Babecka, Artur Dariusz Balcerowski, Przemysław Bukowski, Zbigniew 

Długokęcki, Joanna Frej, Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Dariusz Malanowski, 

Dariusz Sieciński, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta 

Szewczykowska 

BRAK GŁOSU (1) 

Michał Roznoch 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Kacperski, Krzysztof Rudowski 

15. Uchwała RM ws. uchwalenia "Programu współpracy Miasta Sierpca z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie 

na rok 2025". 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, ponownie poprosił Naczelnik WSK,  

p. L. Rymer, o zreferowanie projektu uchwały. Naczelnik WSK wyjaśniła, że ustawa  

o działalności pożytku publicznego i wolontariacie nakłada obowiązek przedłożenia 

do akceptacji Rady do 30 listopada program współpracy z organizacjami pożytku 

publicznego określający ramy działalności na rok następny. Radna, p. B. Gil, 

zapytała, gdzie można zapoznać się z tym, jakie pieniądze otrzymały poszczególne 

organizacje i jak je wydatkowały? Pani Rymer poinformowała, że jest to dostępne  

w sprawozdaniu zamieszczanym na stronie BIP, jak również wyczerpujących 

odpowiedzi udzieli Wydział Spraw Społecznych i Komunalnych Urzędu Miejskiego.  

W uzupełnieniu zaznaczyła, ze jest to tylko i wyłącznie plan, ponieważ uchwała 

budżetowa nie jest jeszcze podjęta. Nadmieniła też o wprowadzonej małej korekcie 

w kwocie przeznaczonej na przeciwdziałanie uzależnieniom i patologiom 

społecznym, gdzie została wpisana kwota 35 000 zł, natomiast ostatecznie jest to 

kwota 30 000 zł, czyli kwota 1 941 000 zł zmniejszy się do kwoty 1 936 000 zł. Radna,  

p. J. Szewczykowska, zapytała, kiedy te konkursy są ogłaszane i kiedy następuje ich 

rozstrzygnięcie? Pani Rymer odpowiedziała, że konkurs jest ogłaszany z końcem roku, 

w grudniu, ponieważ usługi opiekuńcze muszą być realizowane od stycznia  

a rozstrzygnięcie również nastąpi z końcem roku wiec te główne profile są to zadania 

całoroczne. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. uchwalenia "Programu współpracy Miasta Sierpca z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 

kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2025".  

Rada w głosowaniu: 13 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

94/VIII/2024 RM  ws. uchwalenia "Programu współpracy Miasta Sierpca z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie 

na rok 2025"  - załącznik nr 13 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 



 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Justyna Babecka, Artur Dariusz Balcerowski, Przemysław Bukowski, Zbigniew 

Długokęcki, Joanna Frej, Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Dariusz Malanowski, 

Michał Roznoch, Dariusz Sieciński, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, 

Joanna Marta Szewczykowska 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Kacperski, Krzysztof Rudowski 

16. Uchwała RM ws. opłaty od posiadania psów na 2025 rok. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, na wstępie powiedział, że Radni wspólnie  

z panami Burmistrzami spotykali się na wspólnych posiedzeniach komisji, na 

posiedzeniu Komisji Budżetu i rozmawiali odnośnie stawek, które mają wejść w 2025 r., 

w których uczestniczyła również pani Skarbnik. Dodał, że będą niewielkie podwyżki  

w porównaniu do panującej inflacji, w porównaniu do innych miast. Radna, p. B. Gil, 

zapytała, ile w tym roku, czyli w 2024 r., wynosiły wpływy z podatku na psa i na co to 

zostało wykorzystane? Naczelnik WSK poinformowała, że kwota ta wyniosła w roku 

2024 11 605,48 zł. i przynajmniej w części została wydatkowana na cele programu 

opieki nad zwierzętami bezdomnymi, ponieważ ten program generuje wydatki dla 

gminy w wysokości ponad 200 000 zł. Dodała, że dla zwierząt oznakowanych są 

stosowane zwolnienia i takich zwolnień w tym roku było 162. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. opłaty od posiadania psów na 2025 rok. 

Rada w głosowaniu: 13 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

95/VIII/2024 RM  ws. opłaty od posiadania psów na 2025 rok - załącznik nr 14 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Justyna Babecka, Artur Dariusz Balcerowski, Przemysław Bukowski, Zbigniew 

Długokęcki, Joanna Frej, Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Dariusz Malanowski, 

Michał Roznoch, Dariusz Sieciński, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, 

Joanna Marta Szewczykowska 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Kacperski, Krzysztof Rudowski 

17. Uchwała RM ws. obniżenia średniej ceny sprzedaży drewna, przyjmowaną jako 

podstawa obliczania podatku leśnego na 2025 r. na terenie Gminy Miasta Sierpc. 

W tym punkcie Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, oddał głos Skarbnik,  

p. K. Joniak, która wyjaśniła, że Rada Gminy ustala, iż kwota do obliczenia podatku 

wynosi 207,65 zł, co uczyni 45, 69 zł za jeden hektar powierzchni. Tak będzie 

kształtował się podatek leśny jeśli chodzi o 2025 rok. 



 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. obniżenia średniej ceny sprzedaży drewna, przyjmowaną jako 

podstawa obliczania podatku leśnego na 2025 r. na terenie Gminy Miasta Sierpc. 

Rada w głosowaniu: 12 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

96/VIII/2024 RM  ws. obniżenia średniej ceny sprzedaży drewna, przyjmowaną jako 

podstawa obliczania podatku leśnego na 2025 r. na terenie Gminy Miasta Sierpc - 

załącznik nr 15 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Justyna Babecka, Artur Dariusz Balcerowski, Przemysław Bukowski, Zbigniew 

Długokęcki, Joanna Frej, Waldemar Frydrychowicz, Dariusz Malanowski, Michał 

Roznoch, Dariusz Sieciński, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna 

Marta Szewczykowska 

BRAK GŁOSU (1) 

Barbara Gil 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Kacperski, Krzysztof Rudowski 

18. Uchwała RM ws. obniżenia średniej ceny skupu żyta, przyjmowaną jako 

podstawa obliczania podatku rolnego na 2025 r. na terenie Gminy Miasta Sierpc. 

W tym punkcie również głos zabrała Skarbnik, p. K. Joniak, wyjaśniając, iż Prezes 

Głównego Urzędu Statystycznego ustala na rok 2025 średnią cenę skupu żyta za dwa 

kwartały poprzedzające rok budżetowy wynoszącą 86,34 zł. Zgodnie  

z zaproponowaną uchwałą podatek ten będzie obliczony według kwoty 86,34 zł  

i 54,49 zł, co będzie stanowiło kwotę 136,23 zł i za 2,5 kwintala żyta i za 5 kwintali żyta 

272,45 zł. Takie kwoty będą obowiązywały na 2025 rok, jeśli chodzi o ten podatek. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. obniżenia średniej ceny skupu żyta, przyjmowaną jako podstawa 

obliczania podatku rolnego na 2025 r. na terenie Gminy Miasta Sierpc. 

Rada w głosowaniu: 12 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

97/VIII/2024 RM  ws. obniżenia średniej ceny skupu żyta, przyjmowaną jako 

podstawa obliczania podatku rolnego na 2025 r. na terenie Gminy Miasta Sierpc - 

załącznik nr 16 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Justyna Babecka, Artur Dariusz Balcerowski, Przemysław Bukowski, Zbigniew 

Długokęcki, Joanna Frej, Waldemar Frydrychowicz, Dariusz Malanowski, Michał 

Roznoch, Dariusz Sieciński, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna 

Marta Szewczykowska 



BRAK GŁOSU (1) 

Barbara Gil 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Kacperski, Krzysztof Rudowski 

19. Uchwała RM ws. określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na rok 

2025 obowiązujących na terenie Gminy Miasta Sierpc. 

Skarbnik, p. K. Joniak, poinformowała, że Gmina Miasto Sierpc wprowadza 4% 

podwyżkę na podatku od nieruchomości. Zgodnie z ogłoszeniem Prezesa Głównego 

Urzędu Statystycznego podwyższone o inflację i nieznacznie powyżej kwoty inflacji, 

która będzie obowiązywała na 2025 rok. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na rok 2025 

obowiązujących na terenie Gminy Miasta Sierpc. 

Rada w głosowaniu: 10 – „za”, 0 – „przeciw’, 1 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

98/VIII/2024 RM  ws. określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na rok 

2025 obowiązujących na terenie Gminy Miasta Sierpc - załącznik nr 17 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Justyna Babecka, Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Joanna Frej, 

Waldemar Frydrychowicz, Dariusz Malanowski, Dariusz Sieciński, Wojciech Andrzej 

Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Michał Roznoch 

BRAK GŁOSU (2) 

Przemysław Bukowski, Barbara Gil 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Kacperski, Krzysztof Rudowski 

20. Uchwała RM ws. określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych na rok 2025 obowiązujących na terenie Gminy Miasta Sierpc. 

W tym punkcie Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, również oddał głos Skarbnik,  

p. K. Joniak, która poinformowała, iż w Monitorze Polskim z 16 października 2024 r. 

zostały ogłoszone stawki minimalne podatku od środków transportowych 

obowiązujących w 2025 r. i również wzrosną o 4%. Dodała, że nie będą niższe, niż 

minimalne, ale są dalekie do kwot obowiązujących w gminach ościennych. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych 

na rok 2025 obowiązujących na terenie Gminy Miasta Sierpc. 

Rada w głosowaniu: 10 – „za”, 0 – „przeciw’, 1 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

99/VIII/2024 RM  ws. określenia wysokości stawek podatku od środków 



transportowych na rok 2025 obowiązujących na terenie Gminy Miasta Sierpc - 

załącznik nr 18 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Justyna Babecka, Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Joanna Frej, 

Waldemar Frydrychowicz, Dariusz Malanowski, Dariusz Sieciński, Wojciech Andrzej 

Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Michał Roznoch 

BRAK GŁOSU (2) 

Przemysław Bukowski, Barbara Gil 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Kacperski, Krzysztof Rudowski 

21. Uchwała RM ws. zmian uchwały budżetowej na 2024 rok. 

Skarbnik, p. K. Joniak, wymieniła najistotniejsze zmiany wprowadzone do uchwały 

budżetowej, jak np. opłata planistyczna wypracowana 45 900 zł, prawo 

przekształcenia wieczystego prawo użytkowania 270 000 zł, wzrost opłaty w podatku 

od nieruchomości o 250 000 zł, fundusz pomocy Ukrainie 29 872 zł, co jest 

przedłożeniem na wydatki, jeśli chodzi o plan szkół podstawowych. Następnie szereg 

aneksów podpisanych  z Marszałkiem Województwa Mazowieckiego, który dotował 

Gminie Miasto Sierpc różne zadania. Skarbnik podała łączną kwotę 

wypracowanych dochodów wynoszącą 1 129 471,56 zł i rozdysponowaną na 

poszczególne zadania. Radna, p. B. Gil, zapytała, o wannę za kwotę 52 000 zł 

zawartej w załączniku nr 7 wydatki majątkowe. Skarbnik wyjaśniła, że jest to wanna 

zakupiona przez Gminę Miasto Sierpc i przekazana dla szpitala w Sierpcu i jest to 

wydatek już wykonany, co było wprowadzone na majowej sesji. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. zmian uchwały budżetowej na 2024 rok. 

Rada w głosowaniu: 11 – „za”, 0 – „przeciw’, 2 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

100/VIII/2024 RM  ws. zmian uchwały budżetowej na 2024 rok - załącznik nr 19 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Justyna Babecka, Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Joanna Frej, 

Waldemar Frydrychowicz, Dariusz Malanowski, Michał Roznoch, Dariusz Sieciński, 

Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Przemysław Bukowski, Barbara Gil 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Kacperski, Krzysztof Rudowski 



22. Uchwała RM ws. Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sierpca na lata 2024 – 

2040. 

W tym punkcie Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, również poprosił o głos 

Skarbnik, p. K. Joniak, która wyjaśniła, iż do uchwały tej zostają wprowadzone  

w układzie tabelarycznym wydatki majątkowe i urealnione zostały kwoty. Zostały też 

dołożone trzy przedsięwzięcia, które zostały wprowadzone do projektu uchwały 

budżetowej na 2025 rok, ponieważ musi następować ciągłość działania budżetu  

i wszystkie zadania majątkowe będące zadaniami wieloletnimi muszą być ze sobą 

spójne, jeśli chodzi o lata. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sierpca na lata 2024 – 

2040. 

Rada w głosowaniu: 12 – „za”, 0 – „przeciw’, 1 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

101/VIII/2024 RM  ws. Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sierpca na lata 2024 – 

2040 - załącznik nr 20 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Justyna Babecka, Artur Dariusz Balcerowski, Przemysław Bukowski, Zbigniew 

Długokęcki, Joanna Frej, Waldemar Frydrychowicz, Dariusz Malanowski, Michał 

Roznoch, Dariusz Sieciński, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna 

Marta Szewczykowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Barbara Gil 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Kacperski, Krzysztof Rudowski 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, przedstawił wniosek podpisany przez 

sześcioro radnych o zmianę porządku obrad poprzez wprowadzenie dodatkowego 

punktu, uchwały ws. zmiany uchwały Nr 422/LIV/2021 Rady Miejskiej Sierpca z dnia  

8 grudnia 2021 r. w sprawie określenia wysokości i zasad wypłacania diet dla 

radnych Rady Miejskiej Sierpca i przewodniczących Zarządów Osiedli oraz zwrotu 

kosztów podróży służbowych, zmienionej uchwałą nr 759/XCI/2023 Rady Miejskiej 

Sierpca z dnia 29 grudnia 2023 r. i zaproponował wprowadzenie go, jako pkt. 23. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, ogłosił 10 min. przerwy. 

Po wznowieniu obrad Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, poddał wniosek 

formalny pod głosowanie. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek formalny sześciorga Radnych Rady Miejskiej Sierpca o wprowadzenie 

uchwały ws. zmiany uchwały Nr 422/LIV/2021 Rady Miejskiej Sierpca z dnia 8 grudnia 

2021 r. w sprawie określenia wysokości i zasad wypłacania diet dla radnych Rady 

Miejskiej Sierpca i przewodniczących Zarządów Osiedli oraz zwrotu kosztów podróży 



służbowych, zmienionej uchwałą nr 759/XCI/2023 Rady Miejskiej Sierpca z dnia 29 

grudnia 2023 r  

Rada w Głosowaniu: 13 – „za”, 0 - „przeciw”, 0 – wstrzym. się – przyjęła wniosek 

formalny – załącznik nr 21 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Justyna Babecka, Artur Dariusz Balcerowski, Przemysław Bukowski, Zbigniew 

Długokęcki, Joanna Frej, Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Dariusz Malanowski, 

Michał Roznoch, Dariusz Sieciński, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, 

Joanna Marta Szewczykowska 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Kacperski, Krzysztof Rudowski 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, odczytał zmieniony porządek obrad i poddał 

go pod głosowanie. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Przyjęcie dziennego porządku obrad po zmianach. 

Rada w Głosowaniu: 13 – „za”, 0 - „przeciw”, 0 – wstrzym. się – przyjęła dzienny 

porządek obrad po zmianach – załącznik nr 22 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Justyna Babecka, Artur Dariusz Balcerowski, Przemysław Bukowski, Zbigniew 

Długokęcki, Joanna Frej, Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Dariusz Malanowski, 

Michał Roznoch, Dariusz Sieciński, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, 

Joanna Marta Szewczykowska 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Kacperski, Krzysztof Rudowski 

23. Uchwała RM ws. zmiany uchwały Nr 422/LIV/2021 Rady Miejskiej Sierpca z dnia 8 

grudnia 2021 r. w sprawie określenia wysokości i zasad wypłacania diet dla radnych 

Rady Miejskiej Sierpca i przewodniczących Zarządów Osiedli oraz zwrotu kosztów 

podróży służbowych, zmienionej uchwałą nr 759/XCI/2023 Rady Miejskiej Sierpca z 

dnia 29 grudnia 2023 r.  

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, odczytał treść projektu uchwały a następnie 

poddał go pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. zmiany uchwały Nr 422/LIV/2021 Rady Miejskiej Sierpca z dnia 8 

grudnia 2021 r. w sprawie określenia wysokości i zasad wypłacania diet dla radnych 

Rady Miejskiej Sierpca i przewodniczących Zarządów Osiedli oraz zwrotu kosztów 



podróży służbowych, zmienionej uchwałą nr 759/XCI/2023 Rady Miejskiej Sierpca z 

dnia 29 grudnia 2023 r. 

Rada w głosowaniu: 13 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

102/VIII/2024 RM  ws. zmiany uchwały Nr 422/LIV/2021 Rady Miejskiej Sierpca z dnia 8 

grudnia 2021 r. w sprawie określenia wysokości i zasad wypłacania diet dla radnych 

Rady Miejskiej Sierpca i przewodniczących Zarządów Osiedli oraz zwrotu kosztów 

podróży służbowych, zmienionej uchwałą nr 759/XCI/2023 Rady Miejskiej Sierpca z 

dnia 29 grudnia 2023 r - załącznik nr 23 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Justyna Babecka, Artur Dariusz Balcerowski, Przemysław Bukowski, Zbigniew 

Długokęcki, Joanna Frej, Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Dariusz Malanowski, 

Michał Roznoch, Dariusz Sieciński, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, 

Joanna Marta Szewczykowska 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Kacperski, Krzysztof Rudowski 

24. Interpelacje i zapytania radnych. 

Radna, p. B. Gil, odczytała treść interpelacji, które zostały złożone na piśmie – 6 

interpelacji. Wszystkie interpelacje zostały zarejestrowane w teczce interpelacji. Ksero 

dołączone do protokołu - załącznik nr 24.  

Radny, p. K. Skrzyński, zapytał, dlaczego opłata zmienna za 1 GJ wzrosła o 246%  

i dlaczego opłata łączna wzrosła z poprzednim okresem o 527%, dokładnie 526,9%? 

Opłata za poprzedni okres była 691 a teraz jeden z mieszkańców dostał 3 600, czyli 

wzrosło 526. Tak naprawdę z czym ona jest związana, z jakimi podwyżkami? Czy nie 

było to związane z tym, że było złe podłączenie hydrauliczne z systemem 

grzewczym? Radna, p. B. Gil, zasugerowała, że może są uszkodzone licznik, 

ponieważ miała podobną sytuację w swoim mieszkaniu. W odpowiedzi Radny 

Skrzyński wyjaśnił, że np. przy ul. Armii Krajowej 4 były drugi raz sprawdzane liczniki  

z powodu złego odczytu. Zasugerował również, aby mieszkańcy mogli kontrolować 

stan licznika, aby mieli wgląd do niego. 

 25. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Z-ca Burmistrza, p. P. Nowakowski, w odpowiedzi na interpelację Radnego,  

p. K. Skrzyńskiego, poinformował, że zostanie ona przekazana zgodnie  

z kompetencjami do spółki ZGKiM w Sierpcu. W odpowiedzi na interpelacje Radnej, 

p. B. Gil, p. Nowakowski poinformował, że obwodnica zostanie oddana do użytku 

prawdopodobnie w dniu 7 grudnia br. Jeśli chodzi o wizytę u Ministra Obrony 

Narodowej, p. Władysława Kosiniaka – Kamysza, w temacie budowy schronów 

bezpieczeństwa, to wizyta ta niestety nie doszła do skutku. Poza tym w ostatnich 

tygodniach została uchwalona ustawa o obronie cywilnej i właściwym 

merytorycznie ministrem w kwestii budowy schronów i bezpieczeństwa okazuje się 



Minister Spraw Wewnętrznych i Administracji, p. Tomasz Siemoniak, i ma nadzieje do 

końca roku lub na początku następnego z nim się spotkać. Na pozostałe 

interpelacje odpowiedź zostanie przekazana na piśmie. Na pytanie o wydatki 

majątkowe odpowiedzi udzieliła Skarbnik, p. K. Joniak, informując, iż 60 000 zł 

zostanie przeznaczone na budowę ogrodzenia na działce 4283 o powierzchni 7 800 

arów mieszczącej się przy ul. Borkowskiej, która prawdopodobnie zostanie 

przeznaczona do oddania ogrodom działkowym w zamian za grunty zabrane pod 

obwodnicę. Ad vocem Radny, p. K, Skrzyński, przypomniał, że temat miejsca dla 

psów był poruszany w przeszłości przez Komisję Oświaty, jednak problem pojawiał się 

w momencie wyboru konkretnego terenu, z powodu protestów sąsiadujących z nim 

mieszkańców. Radny, p. W. Frydrychowicz, nawiązał do interpelacji Radnej Gil 

dotyczącej tymczasowego przystanku przy PKP informując, iż zgłaszał sprawę do 

Starostwa Powiatowego i miało to być przedmiotem analizy w najbliższym czasie  

i ewentualnym ustosunkowaniem się do tego. Z-ca Burmistrza, p. P. Nowakowski,  

w kwestii interpelacji dotyczącej łącznika między ul. Generała Leopolda Okulickiego 

a krajową 10 – tką poprosił o kilka słów wyjaśnienia Naczelnika WIR,  

p. B. Ciemieckiego. 

 26. Sprawy różne. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, podziękował wszystkim samorządowcom za 

udział w Narodowym Święcie Niepodległości, którego organizatorem była Gmina 

Miasto Sierpc a w sposób szczególny Pocztowi Sztandarowemu, czyli Radnym,  

p. Joannie Szewczykowskiej, p. Krzysztofowi Kacperskiemu i p. Krzysztofowi 

Rudowskiemu. Poinformował również o terminie kolejnej sesji w dniu 18 grudnia br.  

o godz. 11:00 a o godz. 16:00 jest planowane w naszej wspólnocie samorządowej 

spotkanie opłatkowe. Dodał, że będzie również sesja w dniu 30 grudnia br. o godz. 

11:00. 

 27. Zakończenie obrad. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej p. Dariusz 

Malanowski, zamknął obrady VIII sesji IX kadencji Rady Miejskiej Sierpca. 

Przewodniczący 

Rady Miejskiej Sierpca 

Dariusz Malanowski   

Przygotował(a):  

Inspektor 

Beata Kowalska 


